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Input stavaza brief testen en traceren.docx

Hierbij mijn input.

To: ] @minvws.nl
2 @minvws nl];ESFR EXE @ inv ni] IEEE

)

@ collega’s in cc: ik heb dit niet met jullie af kunnen stemmen. Mijn voorstel is dat ik de communicatie voor maandag goed met

jullie afstem en deze passage daar waar nodig weer op aanpas.

Groet,

vor:IESE SEE ins

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 16:15

@minvws.nl>

Onderwerp: VERZOEK: input Testen & Traceren stavaza brief

Ha allen,

Volgende week gaat er weer een stavaza brief uit, waar ook Testen & Traceren onderdeel vanuit maakt. Ik coérdineer onze

inbreng, daar heb ik jullie uiteraard voor nodig. Kunnen jullie mij op de volgende onderdelen een stavaza doorgeven. Uiteraard

graag zo kort als mogelijk. Mocht ik ergens je naam hebben neergezet terwijl dat nergens op slaat, laat het dan even weten.

Graag aanleveren, woensdag uiterlijk 18.00 uur. Dan kan ik het verzamelen, tot een stuk verwerken en de volgende ochtend aan

512: akkoord voorleggen. Zodat het weer op tijd op de vijfde ligt, want dat moet alweer aan het eind van de

onderdagochtend!

Testen en traceren

= Toezegging Van Haga om duidelijkheid vanuit RIVM over PCR-test

= Toezegging Wilders over informatie GGD uit BCO over besmettingen horeca (anekdotisch) [EEE
= BCO opschalingsplan:E es

= Voortgang testcapaciteit
2 Voortgang regie/governance [Eid

= Voortgang sneltesten/innovatie [2

= Voortgang testen met voorrang FERS

= Reactie op IG] rapport
= Reactie rapport ARK > wie Kan ik hiervoor vragen?

Wat betreft de toezeggingen deze zien er zo uit:

Toezegging Van Haga om duidelijkheid vanuit RIVM over PCR-test:EEE eft in de hoorzitting toegezegd dat hij nog een

brief gaat schrijven over de verschillende onzekerheden rondom de PCR-testen.

Toezegging Wilders over informatie GGD uit BCO over besmettingen horeca: Wilders: Ik had nog een vraag gesteld over de

horeca. Ik geloof dat het de premier was die zei dat ik daar een uitgebreid antwoord — in ieder geval schriftelijk — op krijg bij de

volgende voortgangsrapportage. Minister De Jonge: Ik ga daarop reageren. Ik ga wel een kleine winstwaarschuwing doen. In de

analyse van het BCO wordt gerubriceerd op een aantal rubrieken. Dus daarin wordt gerubriceerd op "horeca"”. Maar er wordt niet

verder een onderscheid gemaakt in "restaurants", "snackbars" of "studentensociéteiten". Daar wordt gewoon geselecteerd op

"horeca", dus dat is wel de restrictie. Tegelijkertijd, wat ik wel kan doen is bij een aantal GGD'en doorvragen: wat zien jullie
daarin terugkomen? Maar dan wordt het meer anekdotisch in plaats van turven. Maar ik denk dat het goed is om de schets te

geven die de heer Wilders vraagt.

Mocht ik dingen vergeten die volgens jullie heel belangrijk zijn laat het dan ook even weten. Ter inspiratie en ter consistentie, de

vorige passage testen en traceren uit de brief van 21 september.
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